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Vysoká škola chemicko
technologická
Zápis z jednání Akademického senátu

Zápis
z 23. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 1.6.2004

Přítomno dle prezenční listiny: 17

 

 

Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:

 

1.  Návrh úpravy kolejného o DPH

2.  Návrhy změn ve Volebním a jednacím řádu AS  VSCHT

3.  Různé

 

 

Ad 1

Prorektor  Labík    předložil  Akademickému  senátu  k  projednání  rozhodnutí  kolegia  rektora
z 11.5.2004 týkající se  ceny za ubytování a stravování. KR schválilo návrh  ředitele SÚZ, aby
cena za ubytování a stravování studentů a zaměstnanců byla stanovena jako cena bez DPH, ke
které bude připočítána    aktuální  sazba DPH.Pokud by  se  v  budoucnosti  jednalo o úpravě  cen
těchto služeb, byly by  tím myšleny vždy ceny bez DPH. Ředitel kolejí  Ing. Starý  rozhodl, že
k navýšení dojde až od 1.9.2004 a náklady do té doby ponese SÚZ.

        Student Václav Křapáček poslal řediteli SÚZu seznam dotazů

        AS požaduje doplnit návrh o údaje za komerční ubytování

24.6.2004 je pozván předseda AS Flemr k jednání na UK spolu s jedním zástupcem studentské
komory AS

Akademický senát schválil předložený návrh úpravy kolejného ( 1700)

 

Protože i v letošním roce se opakují nesrovnalosti ve vyplácení dotace za stravování studentům
doktorandského  studia  během  prázdninových  měsíců,  byl  učiněn  dotaz  vedení  školy  na
vyplácení dotace. Pror. Labík sdělil, že dostal  ujištění, že dotace je vyplácena na 12 měsíců.
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        Předseda AS  Flemr dostal několik dopisů týkajících se této problematiky od prorektora
Staňka  kde ho informuje, že   zástupci Rady vysokých škol jednají s MŠMT

        Primární iniciativa vyšla z řad studentské komory RVŠ

Ad 2

Předseda AS  seznámil členy senátu se změnami ve Volebním a jednacím řádu, tak jak     je navrhl
doc.Voňka a spolu s prof. Zábranskou  je projednali. Návrh reaguje na přechod  katedery jazyků,
společenských věd a KTV z  postavení celoškolského pracoviště pod správu FTOP. Na zasedání
kolegia rektora byl dne 25.5.2004 , tento přechod oficiálně potvrzen k 1.1.2005 .

Ad 3

3.1  Ing. Piterková informovala, že VŠCHT nemá svého zástupce v RVŠ

3.2    Doc. Flemr navrhl zvážit, zda by neměl mít AS vlastní fond

3.3       Doc.  Flemr  navrhl  změnu  v  uspořádání  webových  stránek  VŠCHT,  na  kterých  jsou
materiály o AS a otevření diskusní stránky pro akademickou obec

3.4       Mgr.Tomanová  se  znovu  vrátila  ke  změně  anglického  názvu  školy,  doc.  Flemr  bude
referovat na vedení školy

 

 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen emailem.

 

Zapsala: M. Špicarová                                                                              Za správnost: V.Flemr

 

 

 

 


